
Zakaj tako

Obetajo se nam slabi časi.
V sezoni naj bi bolj ali manj
začelo primanjkovati benci-
na, zlasti superja, medtem ko
za navadnega ni večjih pro-
blemov. Pa nismo malo pre-
več razsipni s superjem, se
sprašuje Goran J.?

Superzakatrco?
Preden sem kupil katrco,

uradno se ji pravi R-4, sem
natanko prebral vsa navodila,
teste in podobne materiale in
povsod je pisalo, da »kuri« na-
vaden bencin in ji menda po-
polnoma zadostuje. Že na
prvi bencinski črpalki pa mi
je črpalkar odločno ukazal naj
tankam super, sicer bo joj s
katrco. Ubogal sem, ponovno
prebral navodila in pri nasled-
njem tankanju odločno zahte-
val navaden bencin. Po dol-.
gem prepričevanju mi ga je
končno uspelo dobiti, seveda
ob skoraj pismeni garanciji,
ki bi jo moral dati, da škode
ne bom uveljavljal proti Pe-
trolu. In glej ga zlomka, sedaj
že dva meseca tankam v katro
navaden bencin, še vedno te-
če lepo in brezhibno kot prvi
dan. Res pa je, da občasno do-
točim še nekaj litrov superja
ravno za vsak primer.

Samo poglejte koliko je na
cestah katrc in verjetno je še
cela vrsta drugih avtomobi-
lov, ki bi lahko tankali nava-
den bencin pa tankajo pri-
manjkujočega superja. Ali je
res to potrebno, ali pa je tako
le zaradi neznanja ne le lastni-
kov teh avtomobilov, ampak
tudi črpalkarjev, ki si tega res
ne bi smeli privoščiti.
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